
CRÓNICA D' ACTIVIT ATS 

ASSEMBLEA GENERAL ORDINARIA CELEBRADA L'11 DE MAIG DE 2000 

A les 19.05 hores del dia 11 de maig de 2000, a la sala Pere Coromines de l'lnstitut d'Estudis 
Catalans, s'inicia l'Assemblea General Ordinaria d'Amics de l'Art Romanic, amb l'assistencia de quinze socis. 
La vicepresidenta de l'Entitat, senyora Elena Martínez i Gay, obrí la sessió i, immediatament, cedí la paraula 
al delega! de l'IEC, Dr. Joan-F. Cabestany i Fort, el qual excusa l'absencia de la presidenta, Dra. M. Teresa 
Matas i Blanxart, per raons de salut. T ot seguit, el Dr. Cabestany agraí a la Secció Histórico-Arqueológica de 
l'lnstitut d'Estudis Catalans el seu nomenament com a delegat i tingué un record i féu l'elogi de l'activitat del 
seu antecessor en el carrec, Dr. Antoni Pladevall i Font, al qual desitja una rapida i total recuperació. A 
continuació, la vicepresidenta, cedint la paraula a la secretaria, senyora Guadalupe Miras i Bernal, dona pas 
als diferents punts de l'Ordre del Dia: 

l. Lectura de l'Acta de l'Assemblea anterior, celebrada el dia 25 de febrer de 1999, la qual fou aprovada. 

11. Lectura de la Memoria d'Activitats del curs 1998-1999, la qual fou aprovada. 

111. Estat de comptes de l'any 1999, presenta! per la tresorera, senyora Ángela Majó i Rais, amb un 
resulta! positiu de 535.822 ples. El soci Sr. Caries Celma pregunta sobre el cobrament deis rebuts 
retornats, la senyora tresorera informa sobre el procediment que se segueix. 

IV. Pressupost pera l'any 2000, amb saldo positiu previst de 400.000 ples., el qual fou aprovat. 

V. Proposta de nomenament de nous socis de merit a carrec del Dr. Joan-F. Cabestany, el qual informa 
als assistents sobre la figura del soci de merit i les condicions que cal reunir per a ésser-ne nomenat. 
Presenta, en nom de la Junta Directiva, la proposta de nomenament deis doctors Josep M. Fon! i Rius i 
Manuel Riu i Riu. Féu una breu explicació de les activitats intel•lectuals i professionals, així com de la 
col-laboració d'ambdós professors amb Amics de l'Art Romanic. La proposta fou acceptada per 
unanimitat. 

VI. Torn obert de paraules. Previament la senyora tresorera recorda que els estats de comptes estaven a 
disposició deis socis que desitgessin consultar-los. El soci Sr. Caries Celma pregunta sobre el tema de 
les sortides de treball i les assegurances corresponents. Respongué el Dr. Cabestany explican! la 
problematica presentada per les companyies d'assegurances en relació a la responsabilitat civil 
subsidiaria per als majors de 65 anys (situació en que es troben la major part deis nostres associats) i 
el gran augment que podría representar per a la quota social anual. lntervingueren, també, les socies 
senyores Carme Talaya i Rosa Selva, així com els socis senyors Miguel Ramos i Ramon Rafi, oferint 
possibles alternatives seguides per altres entitats (federacions esportives, centres excursionistes, ... ). El 
senyor delega! confirma que es continuara estudian! el tema. El soci Sr. Francesc Quintana pregunta 
sobre les repercussions de la reestructuració administrativa de l'IEC en Amics de l'Art Romanic i el 
trasllat de la nostra seu. El Dr. Cabestany explica !'organigrama de la secretaria administrativa de l'IEC. 
La Sra. Miras, secretaria de l'Entitat, informa sobre el trasllat als nous locals que s'esta duent a terme i 
advertí que, fins a l'inici del proper curs, lota comunicació amb Amics de l'Art Romanic és convenient 
que es realitzi per correu adre9at a nom de la presidenta Dra. Matas, al carrer del Carme número 47. 

S'aixeca la sessió a les 20.24 hores. 

Guadalupe Miras i Berna! 
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